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     ОБЩИНСКИ СЪВЕТ СТРУМЯНИ 
 

ПРОТОКОЛ №7 
 

Днес, 25.03.2024 год. /понеделник/ в заседателната зала на Общински съвет 

Струмяни се проведе  7-то редовно заседание на ОбС Струмяни 

 

На заседанието присъстват: 

• Севделина Траянова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Мария Паскова – ПП „Обединени земеделци“ 

• Красимир Димев – ПП „Обединени земеделци“ 

• Зоя Иванова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Величка Манолска - ПП „Обединени земеделци“ 

• Анита Митрева  - ПП „Обединени земеделци“ 

• Радослав Пецанов - ПП „ГЕРБ” 

• Кирил Писков – ПП „ГЕРБ“ 

• Славчо Благоев – ПП „ГЕРБ“ 

• Никол Тимева-Митрева  - ПП „ГЕРБ“ 

• Васил Атанасов – ПП „ГЕРБ“ 

• Блажка Христова –ПП „ГЕРБ“ 

• Борислав Чиликов – Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична 

България“ 

 

Заседанието бе открито в 10:00 часа от г-жа Севделина Траянова – председател на ОбС,  

която поздрави присъстващите и гостите на заседанието и предложи следния проект на 

дневен ред: 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

1.Предложение относно разглеждане и приемане на Общински годишен план за 

младежта на община Струмяни за 2024 година. 

 /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

2.Предложение относно искане за предоставяне на имоти от общинския поземлен фонд 

по реда  на § 27, ал. 2 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ за неприключили производства по 

обезщетяване със земеделска земя на наследниците на Илия Златков Спасов. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

3.Предложение относно актуализация на Годишна програма за управление и 

разпореждане с имотите – общинска собственост в община Струмяни през 2024 година. 

                                                           /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

4.Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен устройствен 

план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, за ПИ с 

идентификатор 23532.2.60, с площ от 6833 кв.м., вид на територията „Земеделска”, 

Начин на трайно ползване – „Нива”, собственост на Димитър Александров Петров, 
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съгласно нот. акт № 157, том II, рег. № 5074, дело № 348 от 2023 г., находящ се в м. 

„Лаката“, землището на с. Драката, общ. Струмяни, обл. Благоевград, по Кадастрална 

карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед № РД-18-225/09.04.2019 г. на 

Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, с цел 

промяна предназначението на имота от „Земеделска”, – „Нива ” в „за жилищно 

строителство“. 

                               /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

5.Предложение относно разглеждане и приемане на План за действие на община 

Струмяни за равенство, приобщаване и участие на ромите за периода 2024-2027 година 

в изпълнение на Националната стратегия за равенство, приобщаване участието на 

ромите 2021-2030 година. 

                                        /Вносител: Вр.И.Д. Кмет на община Струмяни-Фиданка Котева / 

 

6.Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен устройствен 

план (ПУП) – План за улична регулация (ПУР), по чл. 110, ал. 1, т. 2 от ЗУТ, за 

изменение на уличната регулация на улица с О.Т. 4 – О.Т. 80 – О.Т. 74 по плана на с. 

Струмяни, общ. Струмяни, одобрен със Заповед № 332/1967 г. в източната страна на 

улицата, която граничи с кв. 4 и кв. 7. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

7.Предложение относно разрешение за изработване на проект за подробен устройствен 

план (ПУП) – план за регулация (ПР) и план за застрояване (ПЗ), по чл.110, ал.1, т.1 от 

ЗУТ, за УПИ IV-138 и УПИ V-136, кв. 6 по плана на с. Илинденци, общ. Струмяни с 

обхват: УПИ IV-138 и УПИ V-136, кв. 6, улица от О.Т. 41 до О.Т. 261 по плана на с. 

Илинденци, общ. Струмяни, обл. Благоевград. 

 /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

8. Предложение относно отдаване под аренда на земеделски имот от общинския 

поземлен фонд, чрез публичен търг с тайно наддаване, представляващ поземлен имот  с 

идентификатори: 61772.3.88, находящ се в село Раздол,  община Струмяни. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

9.Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.     

                    /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

 
 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Колеги, имате ли предложения, 

допълнения  по дневният  ред? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Гласува се: Дневен ред на 7-то редовно заседание на ОбС Струмяни  

С 13-за , против -0, възд.се -0  ОбС прие Дневен ред на 7-то редовно заседание на 

Общински съвет Струмяни  
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ДНЕВЕН РЕД: 

1.Предложение относно разглеждане и приемане на Общински годишен план за 

младежта на община Струмяни за 2024 година. 

 /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

2.Предложение относно искане за предоставяне на имоти от общинския поземлен фонд 

по реда  на § 27, ал. 2 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ за неприключили производства по 

обезщетяване със земеделска земя на наследниците на Илия Златков Спасов. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

3.Предложение относно актуализация на Годишна програма за управление и 

разпореждане с имотите – общинска собственост в община Струмяни през 2024 година. 

                                                           /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

4.Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен устройствен 

план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, за ПИ с 

идентификатор 23532.2.60, с площ от 6833 кв.м., вид на територията „Земеделска”, 

Начин на трайно ползване – „Нива”, собственост на Димитър Александров Петров, 

съгласно нот. акт № 157, том II, рег. № 5074, дело № 348 от 2023 г., находящ се в м. 

„Лаката“, землището на с. Драката, общ. Струмяни, обл. Благоевград, по Кадастрална 

карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед № РД-18-225/09.04.2019 г. на 

Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, с цел 

промяна предназначението на имота от „Земеделска”, – „Нива ” в „за жилищно 

строителство“. 

                               /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

5.Предложение относно разглеждане и приемане на План за действие на община 

Струмяни за равенство, приобщаване и участие на ромите за периода 2024-2027 година 

в изпълнение на Националната стратегия за равенство, приобщаване участието на 

ромите 2021-2030 година. 

                                        /Вносител: Вр.И.Д. Кмет на община Струмяни-Фиданка Котева / 

 

6.Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен устройствен 

план (ПУП) – План за улична регулация (ПУР), по чл. 110, ал. 1, т. 2 от ЗУТ, за 

изменение на уличната регулация на улица с О.Т. 4 – О.Т. 80 – О.Т. 74 по плана на с. 

Струмяни, общ. Струмяни, одобрен със Заповед № 332/1967 г. в източната страна на 

улицата, която граничи с кв. 4 и кв. 7. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

7.Предложение относно разрешение за изработване на проект за подробен устройствен 

план (ПУП) – план за регулация (ПР) и план за застрояване (ПЗ), по чл.110, ал.1, т.1 от 

ЗУТ, за УПИ IV-138 и УПИ V-136, кв. 6 по плана на с. Илинденци, общ. Струмяни с 

обхват: УПИ IV-138 и УПИ V-136, кв. 6, улица от О.Т. 41 до О.Т. 261 по плана на с. 

Илинденци, общ. Струмяни, обл. Благоевград. 

 /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

8. Предложение относно отдаване под аренда на земеделски имот от общинския 

поземлен фонд, чрез публичен търг с тайно наддаване, представляващ поземлен имот  с 

идентификатори: 61772.3.88, находящ се в село Раздол,  община Струмяни. 
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                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

9.Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.     

                    /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

 

 

Точка първа от дневния ред: 

Предложение относно разглеждане и приемане на Общински годишен план за 

младежта на община Струмяни за 2024 година.                                                 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението на кмета на 

община Струмяни. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Давам думата на г-жа Блажка 

Христова да представи становището на комисията. 

 

Г-жа Христова – председател на комисията по образование, култура, спорт и социални 

дейности – Комисията по образование, култура, спорт и социални дейности разгледа 

Общинския план за младежта и даде положително становище. 

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни –Има ли въпроси, изказвания, мнения 

по първа точка? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни –Процедура на гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно разглеждане и приемане на Общински годишен план за 

младежта на община Струмяни за 2024 година.                                                 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 
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На чл. 16, ал.1 от Закона за младежта и чл. 21, ал. 1, т.12 от ЗМСМА, с 13 – за ; 

против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 48 

  Общински съвет Струмяни реши: 

Приема Общински годишен план за младежта на община Струмяни за 2024 година, 

съгласно Приложение №1 – неразделна част от настоящия протокол. 

 

  

Точка втора от дневния ред: 

Предложение относно искане за предоставяне на имоти от общинския поземлен 

фонд по реда  на § 27, ал. 2 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ за неприключили 

производства по обезщетяване със земеделска земя на наследниците на Илия 

Златков Спасов. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – По т.2 становище даде комисията по 

земеделие, гори и екология. Давам думата на г-н Борислав Чиликов да ни го представи. 

 

Г-н Чиликов – председател на комисията по земеделие, гори и екология – Становището 

на комисията е положително. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Има ли въпроси? 

 

Не постъпиха такива.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно искане за предоставяне на имоти от общинския поземлен 

фонд по реда  на § 27, ал. 2 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ за неприключили 

производства по обезщетяване със земеделска земя на наследниците на Илия 

Златков Спасов. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 
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10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с искане по § 27, ал. 1 и ал.2, 

т.1 от ПЗР към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 

ползването на земеделските земи от  Марио Миразчийски, Вр. и. д. Началник на 

Общинска служба по земеделие Струмяни и Решение № 39/44 от 03.08.1992 г. 

Поземлена комисия с. Струмяни за възстановяване правото на собственост на 

земи в съществуващи или възстановими стари реални граници в землището на 

село Седелец на наследниците на Илия Златков Спасов, с 13 – за ; против – 0 ;  

възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 49 

Общински съвет Струмяни реши: 

        1. Предоставя имоти в изпълнение на задължението си по §27, ал. 2 от ПЗР на ЗИД 

към ЗСПЗЗ на ОСЗ – Струмяни за по- нататъшно реализиране на законовата процедура 

за възстановяване правото на собственост, както следва:  

Наследниците на Илия Златков Спасов ( Илия Златков Спасов идентично с 

Илия Златков Подгорски, съгласно удостоверение с изх. № 282/31.08.2023 г. за 

идентичност на лице с различни имена  ) да бъдат настанени в следният имот, а 

именно: 

 Имот с проектен идентификатор 65930.1.176 (шестдесет и пет хиляди 

деветстотин и тридесет, точка, едно, точка, сто седемдесет и шест) с площ от 3060 кв. 

м. (три хиляди и шестдесет кв. м.), съгласно скица – проект № 15-1313783-13.12.2023 

година – издадена от Службата по геодезия, картография и кадастър – Благоевград. 

Проектът изменя кадастралната карта на село Седелец, община Струмяни, област 

Благоевград, одобрен със Заповед РД-18-220/05.04.2019 г. на Изпълнителния Директор 

на АГКК. Проектен имот с идентификатор 65930.1.176 (шестдесет и пет хиляди 

деветстотин и тридесет, точка, едно, точка, сто седемдесет и шест )с площ от 3060 кв. 

м. (три хиляди и шестдесет кв.м.), при съседи: 

поземлен имот от КККР с идентификатор 65930.1.102 и площ 1484 кв. м.; 

поземлен имот с идентификатор 65930.1.99 и площ 4656 кв. м.; 

изменя кадастралната карта за територията на поземлените имоти, като 

отнема площ:  

3060 кв. м. (три хиляди и шестдесет кв.м.) от поземлен имот с идентификатор 

65930.1.99 • 3060 кв. м. от поземлен имот с идентификатор 65930.1.99 (шестдесет и пет 

хиляди деветстотин и тридесет, точка, едно, точка деветдесет и девет), последно 

изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо поземления 

имот: няма данни за изменение, трайно предназначение на територията: Земеделска, 

начин на трайно ползване: Нива, вид на собствеността: Общинска частна, адрес: 

с.Седелец, площ 7715 кв. м. Собственици: Община Струмяни, за който имот е съставен 

Акт за частна общинска собственост № 2012/15.01.2024 година, вписан в Службата по 

вписванията гр. Сандански: Вх. рег. 81/Дв. вх. 81/16.01.2024 г., акт 46, том 1, дело 

45/2024 г., партида имот: 59685. 
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Точка трета от дневния ред: 

Предложение относно актуализация на Годишна програма за управление и 

разпореждане с имотите – общинска собственост в община Струмяни през 2024 

година. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Ще дам думата на г-жа Зоя Иванова 

да представи становището на комисията. 

 

Г-жа Иванова – председател на комисията по строителство, градоустройство и 

общинска собственост  - Становището на комисията е положително, ако някой иска 

нещо да добави моля, сега е момента.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Имате ли нещо да добавите? 

 

Нямаше желаещи. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно актуализация на Годишна програма за управление и 

разпореждане с имотите – общинска собственост в община Струмяни през 2024 

година. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл. 8, ал. 9 от Закона за 

общинската собственост, с 13 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 50 
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Общински съвет Струмяни реши: 

Приема актуализация на Годишната Програмата за управление и разпореждане с 

имотите – общинска собственост в община Струмяни през 2024 година, както следва: 

В част ІV. ОПИСАНИЕ НА ИМОТИ, КОИТО ОБЩИНАТА ИМА 

НАМЕРЕНИЕ ДА ОТДАДЕ ПОД НАЕМ/АРЕНДА ПРЕЗ 2024 ГОДИНА В буква Б. 

ОПИСАНИЕ НА ЗЕМЕДЕЛСКИ ЗЕМИ С НАЧИН НА ТРАЙНО ПОЛЗВАНЕ  

„НИВА“ ЗА ОТДАВАНЕ ПОД НАЕМ ИЛИ АРЕНДА ПО ПРОЦЕДУРА да се 

добавят следните имоти: 

 

В III. СЕЛО ЦАПАРЕВО се добавя: 

 

Имот с идентификатор 78046.13.25, местност ЗМИЯРНИКА, категория 10, площ 

20163 кв. м. 

 

В XIII. СЕЛО ГОРЕМЕ се добавя: 

 

Имот с идентификатор 16033.9.123, местност ЦРЪКВИЩЕ, категория 10, площ 

26468 кв.м. 

 

 

Точка четвърта от дневния ред: 

Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, 

за ПИ с идентификатор 23532.2.60, с площ от 6833 кв.м., вид на територията 

„Земеделска”, Начин на трайно ползване – „Нива”, собственост на Димитър 

Александров Петров, съгласно нот. акт № 157, том II, рег. № 5074, дело № 348 от 

2023 г., находящ се в м. „Лаката“, землището на с. Драката, общ. Струмяни, обл. 

Благоевград, по Кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед 

№ РД-18-225/09.04.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, 

картография и кадастър, с цел промяна предназначението на имота от 

„Земеделска”, – „Нива ” в „за жилищно строителство“.  

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Отново г-жа Зоя Иванова ще 

представи становището на комисията. 

 

Г-жа Иванова – председател на комисията по строителство, градоустройство и 

общинска собственост  - Комисията даде положително становище. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Има ли въпроси? 

 

Не постъпиха такива.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  
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Гласува се поименно: 

Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, 

за ПИ с идентификатор 23532.2.60, с площ от 6833 кв.м., вид на територията 

„Земеделска”, Начин на трайно ползване – „Нива”, собственост на Димитър 

Александров Петров, съгласно нот. акт № 157, том II, рег. № 5074, дело № 348 от 

2023 г., находящ се в м. „Лаката“, землището на с. Драката, общ. Струмяни, обл. 

Благоевград, по Кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед 

№ РД-18-225/09.04.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, 

картография и кадастър, с цел промяна предназначението на имота от 

„Земеделска”, – „Нива ” в „за жилищно строителство“.  

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА, чл.124а, ал. 1, ал. 5 и ал.7, чл. 124б, ал. 

1, чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ и във връзка с постъпило Предложение в ОбА 

Струмяни до Кмета на Община Струмяни и до Общински съвет Струмяни с Вх. № 

9400-393/08.02.2024 г. от Димитър Александров Петров, с постоянен адрес: обл. 

София - град, гр. София, ул. „Симеон Радев“ № 52, ет. 2, ап. 3 , с 13 – за ; против – 0 

;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 51 

            Общински съвет Струмяни реши: 

1.Общински съвет Струмяни РАЗРЕШАВА: Изработване на проект за 

Подробен устройствен план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от 

ЗУТ, за ПИ с идентификатор 23532.2.60, с площ от 6833 кв.м., вид на територията 

„Земеделска”, Начин на трайно ползване – „Нива”, собственост на Димитър 

Александров Петров, съгласно нот. акт № 157, том II, рег. № 5074, дело № 348 от 2023 

г., находящ се в м. „Лаката“, землището на с. Драката, общ. Струмяни, обл. 

Благоевград, по Кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед № 

РД-18-225/09.04.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, 
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картография и кадастър, с цел промяна предназначението на имота от „Земеделска”, – 

„Нива ” в „за жилищно строителство“ със следните параметри: 

- Плътност на застрояване (Пзастр) – 60%; 

- Озеленена площ (Позел) – мин.40%; 

- Интензивност на застрояване (Кинт) -1,2; 

 

2. Общински съвет Струмяни ОДОБРЯВА: Задание за изработване на 

Подробен устройствен план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от 

ЗУТ, за ПИ с идентификатор 23532.2.60, с площ от 6833 кв.м., вид на територията 

„Земеделска”, Начин на трайно ползване – „Нива”, собственост на Димитър 

Александров Петров, съгласно нот. акт № 157, том II, рег. № 5074, дело № 348 от 2023 

г., находящ се в м. „Лаката“, землището на с. Драката, общ. Струмяни, обл. 

Благоевград, по Кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед № 

РД-18-225/09.04.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, 

картография и кадастър, с цел промяна предназначението на имота от „Земеделска”, – 

„Нива ” в „за жилищно строителство“ със следните параметри: 

Плътност на застрояване (Пзастр) – 60%; 

Озеленена площ (Позел) – мин.40%; 

Интензивност на застрояване (Кинт) -1,2; 

 

 

Точка пета от дневния ред: 

Предложение относно разглеждане и приемане на План за действие на община 

Струмяни за равенство, приобщаване и участие на ромите за периода 2024-2027 

година в изпълнение на Националната стратегия за равенство, приобщаване 

участието на ромите 2021-2030 година. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Г-жа Блажка Христова ще ни 

запознае със становището на водещата комисия. 

 

Г-жа Христова – председател на комисията по образование, култура, спорт и социални 

дейности  - Комисията разгледа плана, обхванати са детските градини, училищата и 

становището е положително.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Има ли питания, изказвания? 

 

Не постъпиха такива.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно разглеждане и приемане на План за действие на община 

Струмяни за равенство, приобщаване и участие на ромите за периода 2024-2027 

година в изпълнение на Националната стратегия за равенство, приобщаване 

участието на ромите 2021-2030 година. 



11 
 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал.1, т.12 от ЗМСМА, с 13 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС 

взе 

Решение № 52 

Общински съвет Струмяни реши: 

Приема План за действие на община Струмяни за равенство, приобщаване и участие на 

ромите за периода 2024-2027 година, съгласно Приложение №2 – неразделна част от 

настоящия протокол. 

 

 

Точка шеста от дневния ред: 

Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – План за улична регулация (ПУР), по чл. 110, ал. 1, т. 2 

от ЗУТ, за изменение на уличната регулация на улица с О.Т. 4 – О.Т. 80 – О.Т. 74 

по плана на с. Струмяни, общ. Струмяни, одобрен със Заповед № 332/1967 г. в 

източната страна на улицата, която граничи с кв. 4 и кв. 7. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Посочваме ги с осови точки да се знае 

буквално до метър за коя част от всяка улица става въпрос, като инвестиции. Не само 

да се запише улица, а да се знае къде точно се инвестира.  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – До колкото имам информация там част 

от улицата е оправена вече. 
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Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Това са част от процедурите по строителство. 

За да се стигне до строителство се преминава през изработване на ПУП за всяко едно 

строително действие.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Благодаря! Г-жа Зоя Иванова ще ни 

запознае със становището на комисия. 

 

Г-жа Иванова – председател на комисията по строителство, градоустройство и 

общински собственост  - Становището е положително. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Има ли  изказвания? 

 

Не постъпиха такива.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – План за улична регулация (ПУР), по чл. 110, ал. 1, т. 2 

от ЗУТ, за изменение на уличната регулация на улица с О.Т. 4 – О.Т. 80 – О.Т. 74 

по плана на с. Струмяни, общ. Струмяни, одобрен със Заповед № 332/1967 г. в 

източната страна на улицата, която граничи с кв. 4 и кв. 7. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА, чл.124а, ал. 1, ал. 5 и ал.7, чл. 124б, ал. 

1, чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ и във връзка с бъдещи инвестиционни намерения на 

община Струмяни свързани с улица с О.Т. 4 – О.Т. 80 – О.Т. 74 по плана на с. 

Струмяни, общ. Струмяни, с 13 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

 

Решение № 53 

            Общински съвет Струмяни реши: 
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1.Общински съвет Струмяни РАЗРЕШАВА: Изработване на проект за 

Подробен устройствен план (ПУП) – План за улична регулация (ПУР), по чл. 110, ал. 1, 

т. 2 от ЗУТ, за изменение на уличната регулация на улица с О.Т. 4 – О.Т. 80 – О.Т. 74 по 

плана на с. Струмяни, общ. Струмяни, одобрен със Заповед № 332/1967 г. в източната 

страна на улицата, която граничи с кв. 4 и кв. 7. Предвижда се ширината на улицата 

след изменението да бъде 8м. 

2. Общински съвет Струмяни ОДОБРЯВА: Задание за изработване на проект 

за Подробен устройствен план (ПУП) – План за улична регулация (ПУР), по чл. 110, ал. 

1, т. 2 от ЗУТ, за изменение на уличната регулация на улица с О.Т. 4 – О.Т. 80 – О.Т. 74 

по плана на с. Струмяни, общ. Струмяни, одобрен със Заповед № 332/1967 г. в 

източната страна на улицата, която граничи с кв. 4 и кв. 7. Предвижда се ширината на 

улицата след изменението да бъде 8м. 

 

Точка седма от дневния ред: 

Предложение относно разрешение за изработване на проект за подробен 

устройствен план (ПУП) – план за регулация (ПР) и план за застрояване (ПЗ), по 

чл.110, ал.1, т.1 от ЗУТ, за УПИ IV-138 и УПИ V-136, кв. 6 по плана на с. 

Илинденци, общ. Струмяни с обхват: УПИ IV-138 и УПИ V-136, кв. 6, улица от 

О.Т. 41 до О.Т. 261 по плана на с. Илинденци, общ. Струмяни, обл. Благоевград. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Отново давам думата на г-жа Зоя 

Иванова. 

 

Г-жа Иванова – председател на комисията по строителство, градоустройство и 

общински собственост  - Колеги ходиха и на място да видят каква е ситуацията. Тя е 

такава, каквато е описана  в документите и становището на комисията е положително.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Има ли  въпроси, изказвания? 

 

Не постъпиха такива.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно разрешение за изработване на проект за подробен 

устройствен план (ПУП) – план за регулация (ПР) и план за застрояване (ПЗ), по 

чл.110, ал.1, т.1 от ЗУТ, за УПИ IV-138 и УПИ V-136, кв. 6 по плана на с. 

Илинденци, общ. Струмяни с обхват: УПИ IV-138 и УПИ V-136, кв. 6, улица от 

О.Т. 41 до О.Т. 261 по плана на с. Илинденци, общ. Струмяни, обл. Благоевград. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 
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4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА, чл.124а, ал.1 и ал.7, чл. 124б, ал. 1, 

чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ и във връзка със заявление с вх. № 9400-2672/30.11.2022 

г. от Бойка Иванова Иванова, с 13 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

 

Решение № 54 

            Общински съвет Струмяни реши: 

1. Общински съвет Струмяни РАЗРЕШАВА: Изработване на проект за 

подробен устройствен план (ПУП) – план за регулация (ПР) и план за застрояване (ПЗ), 

по чл.110, ал.1, т.1 от ЗУТ, за УПИ IV-138 и УПИ V-136, кв. 6 по плана на с. 

Илинденци, общ. Струмяни с обхват: УПИ IV-138 и УПИ V-136, кв. 6, улица от О.Т. 41 

до О.Т. 261 по плана на с. Илинденци, общ. Струмяни, обл. Благоевград. В 

разработеният проект се предвиждат: 

1. Урегулиране на Поземлен имот № 138 в УПИ IV-138 с конкретно 

предназначение: за 

жилищно строителство. 

2. Изменят се границите на УПИ V-136 по имотната на имот с пл. № 136. 

3. Премахва се улица от О.Т. 41 до източната граница на V-136 в 

непосредствена 

близост до О.Т. 216. Към настоящия момент улицата не е реализирана. Имот с 

пл. № 136 се владее по имотни граници и в него има изградена и въведена в 

експлоатация нова сграда, която попада в обхвата на действащата улична регулация, 

което води до необходимост от промяна на уличната регулация. 

4. Предлага се запазване на устройствената зона за УПИ IV-138 и УПИ V-

136, кв. 6, 

„Жм“ – Устройствена жилищна зона с преобладаващо застрояване с малка 

височина и плътност и интензивност, при спазване на следните изисквания: 

- Височина на застрояване: до 10м.; 

- Интензивност на застрояване (К инт.): до 1,2; 

- Плътност на застрояване (П застр.): до 60%; 

- Минимално озеленена площ (П озел.): 40%; 

- Начин на застрояване: свободно;. 

 

2. Общински съвет Струмяни ОДОБРЯВА: Задание за изработване на 

подробен устройствен план (ПУП) – план за регулация (ПР) и план за застрояване (ПЗ), 

по чл.110, ал.1, т.1 от ЗУТ, за УПИ IV-138 и УПИ V-136, кв. 6 по плана на с. 

Илинденци, общ. Струмяни с обхват: УПИ IV-138 и УПИ V-136, кв. 6, улица от О.Т. 41 
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до О.Т. 261 по плана на с. Илинденци, общ. Струмяни, обл. Благоевград. В 

разработеният проект се предвиждат: 

1. Урегулиране на Поземлен имот № 138 в УПИ IV-138 с конкретно 

предназначение: за 

жилищно строителство. 

2. Изменят се границите на УПИ V-136 по имотната на имот с пл. № 136. 

3. Премахва се улица от О.Т. 41 до източната граница на V-136 в 

непосредствена 

близост до О.Т. 216. Към настоящия момент улицата не е реализирана. Имот с пл. № 

136 се владее по имотни граници и в него има изградена и въведена в експлоатация 

нова сграда, която попада в обхвата на действащата улична регулация, което води до 

необходимост от промяна на уличната регулация. 

4. Предлага се запазване на устройствената зона за УПИ IV-138 и УПИ V-136, 

кв. 6, 

„Жм“ – Устройствена жилищна зона с преобладаващо застрояване с малка височина и 

плътност и интензивност, при спазване на следните изисквания: 

- Височина на застрояване: до 10м.; 

- Интензивност на застрояване (К инт.): до 1,2; 

- Плътност на застрояване (П застр.): до 60%; 

- Минимално озеленена площ (П озел.): 40%; 

- Начин на застрояване: свободно; 

 

 

Точка осем от дневния ред: 

Предложение относно отдаване под аренда на земеделски имот от общинския 

поземлен фонд, чрез публичен търг с тайно наддаване, представляващ поземлен 

имот  с идентификатори: 61772.3.88, находящ се в село Раздол,  община Струмяни. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Г-жо Иванова. 

 

Г-жа Иванова – председател на комисията по строителство, градоустройство и 

общински собственост  - Комисията взе положително становище и предлагам да се 

подложи на гласуване.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Има ли изказвания? 

 

Не постъпиха такива.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно отдаване под аренда на земеделски имот от общинския 

поземлен фонд, чрез публичен търг с тайно наддаване, представляващ поземлен 

имот  с идентификатори: 61772.3.88, находящ се в село Раздол,  община Струмяни. 
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№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 24а, ал. 5 от ЗСПЗЗ, чл. 1 от Закона 

за арендата в земеделието, във връзка с чл. 54, ал. 1 и ал. 2  от Наредбата за ред за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, чл. 50, т. 15 от  

Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на 

услуги на територията на община Струмяни, с 13 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  

ОбС взе 

Решение № 55 

Общински съвет Струмяни реши: 

 1.Дава съгласие да се отдаде под аренда, чрез публичен търг с тайно наддаване 

за срок от пет стопански години Поземлен имот с идентификатор 61772.3.88 по 

Кадастралните карти и кадастралните регистри на село Раздол, одобрени със Заповед 

РД-18-219/05.04.2019 г. на Изпълнителния Директор на АГКК. Последно изменение на 

кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо поземления имот: няма данни 

за изменение. Адрес на поземления имот: село Раздол, местност ЗЛАТАРЕВЕЦ. Площ 

11647 кв. м. Трайно предназначение на територията: Земеделска. Начин на трайно 

ползване: Друг вид земеделска земя. Категория на земята: 10 /десета/. Предишен 

идентификатор: няма. Номер по преходен план: 003088. Съседи: 61772.3.94, 61772.3.91, 

61772.3.89, 61772.3.85, 61772.3.65, 61772.3.87, 61772.5.46, описан в АЧОС № 

2013/19.01.2024 година, вписан в Службата по вписванията: Вх. рег. 235/Дв.вх. 

235/02.02.2024 г., акт 160, том 1, дело 162/2024 г., имотна партида: 35256.  

 

 2. Определя начална тръжна аренда цена за описания имот в т. 1 в размер на 

46.58 лв. (четиридесет и шест лева и петдесет и осем стотинки) за една стопанска 

година. 

 3. Възлага на Кмета на община Струмяни да проведе публичният търг по реда на 

Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество 

и да сключи договори за аренда със спечелилия участник. 
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Точка девет от дневния ред: 

Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.     

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Кой иска да вземе думата? Г-н 

Пецанов. 

 

Г-н Пецанов – Аз имам едно питане, по-скоро една молба. Знаете, че вече настъпва 

пролетта, а с настъпването на пролетта идват и тревите. Имам една молба и дано тази 

година да се чуе, защото предходните години се видя в какво състояние бяха и 

гробищните паркове, и улиците по с.Микрево и като цяло в общината. Пак казвам 

молба е, ако искате ме слушайте, ако искате недейте. Нека тези, които отговорят за 

озеленяването, за почистването, за подрязването на храсти, за косенето да се 

проконтролират малко за да може да се случат нещата. Знаете и Задушница е 

следващия месец. Миналата година по това време тревите бяха до кръста по 

гробищните паркове. Естествено, че не може навсякъде да се обхване. Ние нямаме 

такъв ресурс, няма толкова хора, но поне по възловите места, пак казвам гробищни 

паркове, централните улици. Да се окосят, да са в едно добро състояние за пролетта. 

Знаете, че всяка година април и май тревите са доста високи и поне тези два месеца да 

се проконтролират, да се настъпят хората, които отговарят за озеленяването за да се 

изчисти.  Пак казвам молба е. Не е нужно да се опровергаваме, че се чисти и т.н., всеки 

знае какви са улиците. Ние не опровергаваме никой, всъщност не напътстваме никой. 

По-скоро не ругаем никой. Знаем, че е трудно, знаем с какъв ресурс разполагаме като 

работници просто да се изконтролират. Това ми е молбата. Второто питане е какво 

стана с нашата група, която организирахме в Общински съвет, като група на ГЕРБ? 

Знаете, че имаме изключен човек от нашата група, с което би трябвало да има смяна на 

комисиите. Вече няколко месеца чакахме за да не направим спънка и с бюджета, но 

вече три месеца подред дълбаем на едно място и няма никакъв резултат от това нещо. 

Това са двете неща за момента, пък по-нататък дано да стане някаква дискусия.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Анита Митрева иска думата. 

 

Г-жа Митрева –ПП „Обединени земеделци“ – Аз само искам да попитам, по повод 

първия въпрос. Кмете, нали имаме писма от РЗИ, предписания за дезакаризация и за 

почистване на тези неща? Това ми е мисълта, мисля, че писмата още във февруари 

месец пристигнаха. Имаме и срокове. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – По въпроса на г-н Пецанов. Да питам от кога 

не е ходил на гробище? Дано и не се налага да ходи. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – От преди две седмици. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Гробищата никога не са изоставяни. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Съмнявам се.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Минаваш всеки ден през Драката, долна 

махала Микрево, Струмяни. Това винаги е било приоритет. Поповете не само да дават 

акъл и да събират пари. Правили сме целенасочени действия за да знаят, че и те имат 

отговорности към това нещо. Никога не са оставяни гробищата на самотек. По 
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отношение на улиците. Целият ви квартал до миналата година беше строителна 

площадка. В момента вече не говорим за косене на треви, а говорим за метене и 

машинно почистване, което ще дойде като действие. Закупили сме достатъчни 

количества Раундъп където трябва да се пръска за да няма такива проблеми с тревите. 

Толкова години говорим, че това е основната дейност и инвестициите в уличната мрежа 

за да се намалят и разходите по отношение на косене. Да има по-приветлив вид и 

отделно да има някаква градска среда. В момента инвестициите са насочени към всички 

села и навсякъде де се работи, не само в основните Струмяни, Илинденци и Микрево. 

Сто пъти съм казвал, че се следва някаква политика по отношение на действията. Да се 

подменя първо подземна инфраструктура и тогава се върви към надземна. Това е нещо, 

което винаги съм ви го казвал.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Аз мисля, че и кметовете трябва да 

участват. Ето тук е кмета на Каменица и аз мога да кажа, че гробищата в Каменица са 

подредени. Да не влизаме в подробности, но там има и лична отговорност на кметовете 

по селата.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Така е, но както казахме да не се 

опровергаваме. По последния въпрос.  Имате уведомление и както се казва то е в 

уведомителен режим, нищо повече. Да ви благодарим, че сте ни уведомили. Това, което 

се опитвате да направите по отношение на комисиите не сме работили на квотен 

принцип. Всички предложения бяха на тази маса, така че нямаме намерение въобще да 

променяме комисии в тази посока чисто политически. Когато седнем да говорим на 

квотен принцип да разпределяме комисии тогава ще имате претенции по отношение на 

хората, които в момента споменавате. Толкова от мен. 

 

Г-жа Митрева –ПП „Обединени земеделци“ – Тя включена ли е в групата? 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Значи, в Правилника е записано, че 

след сформиране на Общински съвет могат да се сформират групи в Общински съвет. 

Сформиране на група в Общински съвет може да направи всяка една парламентарно 

представена група, която участва тук, като избере свой председател, заместник 

председател, така както сте направили вие. Но, аз не мога да разбера от какво точно я 

изключвате г-жа Христова, защото тя е избрана като представител на ГЕРБ. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Точно така и ние с решение на ГЕРБ я изключваме на 

Общо събрание. Искам само да добавя нещо. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Значи тя изобщо не е включвана в 

тази група за да бъде изключвана и вие петимата не сте единствените в ГЕРБ.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Това е легалния начин за изключване от ПП „ГЕРБ“ на 

местно ниво.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Вие си изключвайте който си искате ние ви 

казваме това е уведомителен режим. Ако имате претенции може да атакувате по 

надлежния ред. Нямаме квотен принцип по отношение на комисиите, така че не може 

да ме убедите, че може да имате претенции по отношение на комисиите. Комисиите 

бяха избрани с ваше съгласие на точно тази маса, където се даде възможност да се 

избира кой, къде да бъде.  
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Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Вие нарушавате правилата, по които работи Общински 

съвет.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Давам думата на г-жа Христова. 

 

Г-жа Христова – ПП „ГЕРБ“ – Тъй като ме касае лично бих искала и аз да взема думата. 

Да честитя първо на колегите за новосформираната група, която е в състав от пет 

човека. По Правилника те могат да изключат човек от тяхната група.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Точно така. 

 

Г-жа Христова – ПП „ГЕРБ“ – Когато аз си сложа подпис, че съм във вашата група  

тогава може да ме изключите.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Вие не сте я канили нито на заседание 

нито никъде.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Вижте сега, да не разводняваме темата и да се включват 

някакви хора тук зад мен. Моите уважения към вас г-н Кмете и към Председателя на 

Общински съвет, ние сме взели решение по Правилника на Общински съвет, по който 

Правилник работи Общински съвет. Всичко е на дневен ред, всичко е изцяло 

формулирано и съдействано с адвокати, и юристи по правилния начин. Това мога да 

кажа. В момента това протакване във времето, дето каза кмета можем да жалим. Защо 

трябва да се стига до там като и при положение, че ние сме спазили изцяло правилата 

за работа на Общински съвет, за сформиране на група, за изключване като независим 

съветник и т.н. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Така чл.46 гласи „Всяка група 

общински съветници представя на председателя на общинския съвет решение за 

образуването си и списък на ръководството и на членовете, подписани от всички 

общински съветници от състава на групата“. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Да, групата, която сформираме.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – „Групите общински съветници, 

техните ръководства, както и промените в тях се вписват в специален регистър при 

председателя на общинския съвет“. Това сме го направили.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – И ние сме го направили по дневния ред, това е.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Уведомихте ли ги? 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Да, всички са уведомени. Аз не 

виждам какво друго можем да направим. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Щом така искате да я караме значи ще се сезира съда. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Почнали сме я, спокойно. Започнали сме да я 

караме така както искате.  
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Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Щом така желаете така ще е. Какво да правим?  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Давам думата на г-н Кацаров, който е 

наш гост днес. 

 

Г-н Кацаров – жител на с.Струмяни – Добър ден и от мен! Казвам се Димитър Кацаров. 

От 18:00ч. в петък нямаме капка вода в Струмяни. Събрахме се с жените от квартала и 

аз им казах, че ще дойда на днешната сесия да поставя въпроса. Как да се процедира, 

как да се тръгне? Резервоар ли ще се прави, 8 км. водопровод ли? Няма смисъл да се 

връщаме 50 години назад кой, къде е сбъркал. Напред трябва да се гледа. За вода 

страдаме сега, а е март месец. Аз видях долу вчера, че е слаба водата, на работата. И в 

Микрево казват водата е слаба, не знам, не го твърдя. Казват, че за Сандански си я 

отбиват. Как да процедираме, нещо списъци да направим за недоволство за да се 

тръгне? Строеж ли нов ще се прави по Масовец някъде на резервоар, това ни е най-

проблем. Нещо трябва да се започне.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Отговарям директно. Причината за намалената 

вода в момента е авария на довеждащия водопровод в Санданската част. Преди Плоски, 

където ползваме трасето за водоползване. Проблем има трети ден вече. И в момента 

хората са там и отстранявам девета подред авария. Ти си работил във ВиК знаеш за 

какво иде реч. Водопровода е 467 нещо такова, нестандартен размер етернит. Първа 

авария в съботния ден отстраняване веднага. Втора авария пак между Илинденци и 

Плоски. В момента има още три аварии, които ще бъдат отстранени до обяд. Но както 

казваш ти това трасе е износено. Сутринта разговарях и с директора на „ УВЕКС“ 

Сандански причините за авариите са освен стария етернит, който е като материал на 

тръбите, но пукането е на самите муфи. Знаеш, че там се стесняват от калциране, 

наноси, мръсотии и избиват авариите. Това си говорихме, че успоредно със Сандански 

трябва да действаме, защото ние ползваме тяхното трасе. Това трасе трябва да бъде 

сменено, този етернит трябва да бъде сменен на довеждащия водопровод. Аварията ще 

бъде отстранена, в момента се работи процедурно по двата резервоара Илинденци и 

Микрево, защото само Струмянския няма как да поеме проблемите от авариите. За да 

бъде достатъчно количеството вода трябва да има поне три резервоара в трите големи 

населени места. Онзи ден беше вързана и мрежата в Драката от независим 

водоизточник, където преди години беше сменен водопровода, но не беше вързан само 

резервоара, който е на терен. Погледнахме има достатъчно вода, което ще бъде 

улеснение за жителите на Драката когато има проблем с довеждащия водопровод от 

р.Шашка. Да ползват самостоятелен водоизточник. За довеждащия водопровод от 

Синаница няма да говорим, защото там проблема е с огромни финанси, проекта е 

където трябва във ВиК хоудинга. Ще го изпълняват ВиК хоудинга, ВиК Благоевград  

държавното предприятие. Ние там вече нямаме функции, възможности да влияем за 

отпускане на финансиране и каквото е нужно. Въпроса е, че чисто проектно ние сме 

направили каквото трябва по отношение на резервоари и по отношение на изграждане 

на нов водопровод. В момента проектантката, която дълги години е работила по ВиК  

сектора в целия окръг, проектира рехабилитация на довеждащия водопровод от 

Малешевска планина. Това са нещата с ВиК сектора, включително сме на финал 

процедурно за един сондаж, който ще се ползва за допълнителна помощ към резервоара 

в Микрево. В момента вървят само чисто процедурно нещата за набиране на 

документация за узаконяване на сондажа. Знаете там вървят няколко месеца проби, 

пълна радиология да се види наличие на тежки частици, оран, чистота на вода и т. н.  
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Проблема с водата ще бъде все по-голям и по-голям, ако не продължим да работим в 

тази посока към допълнителни водоизточници. 

 

Г-н Кацаров – жител на с.Струмяни – Сега се сещам и за още нещо. Имам познат от 

Кресна, който е назначен на гробищния парк и си отговаря за там, а не тука 4-5 човека 

да се крият да ги гониш за да изчистят. Един човек да си има там постоянно и боклук 

няма да има. Там едни зариват, едни отриват и се хвърлят всякакви боклуци. Може да 

помислите един човек от там да си изкарва законно прехраната и всичко да бъде 

подредено. Това мога да дам като идея да го помислите. Приятен ден! 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Благодарим ти много!  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Още един наш гост поиска думата.   

Г-н Станишев, заповядайте. 

 

Г-н Станишев – жител на с.Илинденци – Някой от вас ме познават, някой не. Казвам се 

Иван Станишев. Директно към кмета ми е въпроса. Защо в тази община, освен този 

господин кмета на с.Каменица, никой от другите кметове не присъстват на заседанията 

на Общински съвет? Къде са те? Много работят ли? На всяка сесия всички кметове 

трябва да са тук. Те трябва да са запознати, улица ли ще се копае, къща ли ще се бута, а 

тях ги няма. Няма ги. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Да разбирам това ти е първия въпрос? 

 

Г-н Станишев – жител на с.Илинденци – Да. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Втори въпрос имаш ли? 

 

Г-н Станишев – жител на с.Илинденци – Втория въпрос е проблема с водата.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Какъв ти е въпроса? 

 

Г-н Станишев – жител на с.Илинденци – Питам какво правим с водата? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Току що отговорих. 

 

Г-н Станишев – жител на с.Илинденци – Не за аварията. Мен ме интересува от тук 

нататък какво правим с водата? Хората питат ВиК са незаконни същевременно 

оперират на територията на община Струмяни.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Да дъвчем проблема ли? 

 

Г-н Станишев – жител на с.Илинденци – Да дъвчем ли, какво ще правим, но трябва да 

вземем някакви мерки.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Какво е твоето предложение? 

 

Г-н Станишев – жител на с.Илинденци – Моето предложение е коментиране с адвокат и 

да правим нещо. Някой хора обещават за изборите така ще бъде, онака ще бъде, цветно 
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минало, парите ще ги съберем не се притеснявайте. Илинденци е най-големия проблем, 

да, то е трън в очите. Илинденци е визитната картичка на община Струмяни, нали? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Подценяваш другите села ли? 

 

Г-н Станишев – жител на с.Илинденци – Да, подценявам ги, разбира се.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Защо мислиш така? 

 

Г-н Станишев – жител на с.Илинденци – Защото мисля така. Може би ми е криво 

мисленето.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Други въпроси имаш ли? 

 

Г-н Станишев – жител на с.Илинденци – Не. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Ще вкараш ли запитването писмено за да 

получиш писмен отговор, или искаш да получиш отговор сега отговор, който няма да 

те удовлетвори?  

 

Г-жа Тасева – зам.-кмет по стопанските дейности на община Струмяни – Господина 

вече няколко пъти е искал отговори и сме изчерпали възможните такива. Изчерпани са 

и всички възможности от страна на Общински съвет, като законови действия в тази 

посока. Какво ли не сме направили като опит, какво ли не сме облекли в решения, в 

протоколи, в юридически действия. Просто аз не знам какво друго бихме могли да 

направим освен това, което до този момент е направено.  Богата кореспонденция само 

да има някой да седне да я чете за да може да чуе и отговорите, да види и съдебната 

практика какво се отговаря в тази посока. И ние всъщност говорим едно и също, и 

писмено, и устно. Какво значи какво се прави с водата?  

 

Г-н Станишев – жител на с.Илинденци – Какво се прави, пие се. 

 

Г-жа Тасева – зам.-кмет по стопанските дейности на община Струмяни – Пие се и се 

плаща. Консумира се и се плаща.  

 

Г-н Станишев – жител на с.Илинденци – Когато я има пием и се къпем, като няма не се 

къпем.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Каква ти е идеята те питам за трети път? 

 

Г-н Станишев – жител на с.Илинденци – Идеята ми е, тук има едно становище на 

Общински съвет пише, че не предаваме активите. Като не сме им предали активите 

тогава какво правят тук? Аз като не съм ти дал нотариалния акт, това е един вид 

нотариален акт. Ако не съм ти го дал ти какъв собственик се явяваш на моя парцел.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Колко писма имаш с копие до теб? 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – За съжаление държавата така 

оперира. 
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Г-н Станишев – жител на с.Илинденци – Стига с тази държава. Държавата сме тук 

всички ние. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Колко писма и кореспонденция имаме с 

държавата за това? Разговаряли сме достатъчно по този проблем, знаеш какво се 

случва. Колегите също го знаят. Аз съм казал какво трябва да се случи и ще се случи 

във времето, когато стане промяната в Закона за водите. Целия проблем е липсата на 

държава за последните три години. Първите промени в Закона за водите минаха и не им 

стигна куража, и се разпадна нормалното управление в държавата. В момента сме в 

разкрачено положение.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Г-н Писков поиска думата.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Кмете, аз пак да питам нещо случва ли се там при нас с 

черквата?  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Да, там сме поели ангажимента. Освен тези 

пари, които сме гласували и допълнително от местните приходи.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Можем ли да се организираме до празника? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Това е идеята. Да може да го измажем отвътре 

и отвън. Виждаш дограмата е сложена. Там сме поели ангажимента не политически. За 

разлика от някой хора, които си мислят, че всичко е политика, а то е в интерес на 

хората.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Всичко е за хората. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – И ти си тук, но питаш не като съветник, а като 

човек. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Да. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Тук не става въпрос за борби, противоборства 

и не знам какво. Поели сме ангажимент. Отваряме проекта и го затваряме. Аз съм 

човека, който казва какво е възможно да се случи, вие казвате дали е възможно да го 

гласувате, или не е възможно. Знаете, че вървим в посока да се случат нещата.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – По-скоро дали имаме време до празника?  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Имаме. Аз мисля, че е най-добре да се измаже 

отвън и отвътре, а не в посоката дето бяхме тръгнали с навеси. Нека да започнат хората 

да си влизат в една нормална черква, защото парите, които ще са нужни за 

изографисване ще бъдат много повече от колкото ние сме дали. Вие знаете за какво иде 

реч. Няма да оставим нито черквата, нито хората, но винаги съм казвал, че хората искат 

да видят, че нещо се случва за да започнат да дават и те пари. Сами не можем да даваме 

постоянно пари, знаете го.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Но свикнаха хората да не разчитат само на общината. 
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Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Виждаш, че нас ни няма никъде по трасето, 

мълчим си, само и само да се случват нещата, и хората да го припознаят това нещо като 

тяхно, а не на общината.  Общината не е на Кирил Писков нито на кмета Илиев. И 

нещата се случват. Малко ме притесни това ви желание за смяна на Попа, което ни 

вкарва в едни други дебри с Владиката.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Какво сменяване на Попа? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Така чувам, че има такива желания. С 

Владиката винаги сме говорили и сме се опитвали да спазваме някаква джентълменска 

дума и взаимоотношение. Да не стане така да се бъркаме двете власти.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – В тази връзка, с тези източници, не е хубаво хора, които 

кълнат да се занимават с черковна дейност. Да са в настоятелства и т.н. Най-вероятно 

от там ти идва изкривената информация.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Какво имаш предвид? 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Имам предвид за тези същите хора, които изопачават 

нещата.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Информацията ми е от Попа когато се видяхме 

миналата седмица, когато обсъждахме кога ще дойде дограмата и дали ще имаме време 

да измажем.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – До онзи ден Попа общуваше само с настоятелството. 

Проблем няма. Друго ни е на дневен ред. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни –Това ни е и на нас ангажимент, на 

администрацията и мисля, че ще се справим до тогава.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Добре, но не ти е правилна информацията. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Владиката помага, защото вижда, че ние 

помагаме на черкви и параклиси. Както помогна и за черквата в Струмяни където даде 

не малко пари около 30 000 лева. Знаете, че ние на няколко пъти вече помагаме и за 

черквата в Струмяни с гласуване на сума от бюджета. По същия начин направихме 

един прецедент в цяла България по отношение на финансиране на черква. И го правим 

затова, че е за хората, а не за да се покаже нещо.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – И никой не вярваше, че ще стане това нещо. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Искам и съм сигурен, че можем това да го 

направим до Великден. Имаме около месец и мисля, че за това време ще приключим с 

машинно пръскане. Имайте в предвид, че има малка специфика в мазането и материала 

за вътрешната страна. Чисто по попска линия заради основата, която ще бъде за 

изографисване. Не е въпроса само да се измаже. Трябва да бъде направена хубава 

основа. Така, че тук не трябва да имате притеснения.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Има ли други изказвания? 
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Не постъпиха такива. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Благодаря Ви за присъствието, за 

изказванията! Поради изчерпване на дневния ред закривам седмото редовно  заседание 

на Общински съвет Струмяни в  10:40 часа.           

 

 

 

 

Протоколчик:…………………..                        Председател на ОбС:………………. 

         /Юлияна Трендафилова/                                             /Севделина Траянова/                     


